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Bestyrelsesmøde tirsdag, den 30. januar 2024 
 
Kortfattet resumé af bestyrelsens drøftelser og beslutninger:  
 

 
 De ureviderede årsregnskaber for VST og VSTC blev forelagt bestyrelsen til godkendelse med henblik 

fremlæggelse på generalforsamlingen. 
 
Begge regnskaber udviser mindre positive resultater efter der er hensat 400 tus.kr. til udskiftning af 
lyset til LED-belysning i hallen. LED-projektet er medtaget i budgettet for 2024 og forventes at koste i 
underkanten af 500 tus,kr. 
 
Årets regnskabsresultater er væsentligt over det budgetterede. 
 
 

 På det sportslige område skal nævnes, at Anders Ibh er stoppet som træner i VST pr. 31. januar, og det 
har derfor været nødvendigt at ændre i træningsplanen. Mikkel Hoffmann er trådt til, således at alle 
timer nu er dækket ind. 
 
Førsteholdene klarer sig fint i 1. division. Damerne ligger på en 3. plads og har så godt som sikret 
overlevelse i 1. division. Herrerne ligger efter 5 kampe på en 1. plads med kurs mod 
elitedivisionen. Andetholdet på herresiden er i problemer med at klare overlevelsen i Liga 1 – øst på 
grund af varierende styrke hos modstanderklubberne. 
 
 

 Lars Evald Hansen ansættes pr. 15. marts 2024 som banemand/anlægsmedarbejder. Lars forventes at 
arbejde i VST i perioden 15. marts til udgangen af september. 
 
 

 Fjernvarmeprojektet trækker ud, hvilket betyder, at der ikke er adgang til parkeringspladsen. Endvidere 
at den lovede reparation af trådhegnet om tennisbanerne ikke har kunnet gennemføres. Ligeledes har 
det endnu ikke været muligt at fjerne efterårets haveaffald, der står klart i sorte sække. 
 
 

 
VST’s bestyrelse 15. februar 2024 


